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Betreft: Schriftelijke vragen van Maastricht van NU inzake Nieuwe indeling wijkagenten. 

 
Geacht college, 

 
De nieuwe opzet en indeling van de wijkagenten in Quartieren (zie afbeelding bijlage) roepen bij ons 
enkele vragen op. Wij weten uit eigen ervaring dat een vast aanspreekpunt van de Politie in de 
wijken ervoor zorgt dat er onderling vertrouwen is. Door dit vertrouwen zijn bewoners sneller bereid 
om misstanden in de wijk te melden.   
In het nieuwe systeem zijn er vier agenten werkzaam per Quartier en in één Quartier zelfs vijf. 
Je kunt dan ook nauwelijks spreken van een Wijkagent. 
Wat onzes inziens wel zou werken is als deze agenten gestationeerd worden in een Quartier met 
dagelijkse inloopmogelijkheid. 
Wij hebben grote twijfels of deze nieuwe opzet in de praktijk gaat functioneren en hebben hier dan 
ook enkele vragen over. 
 

1. Waarom is voor deze opzet gekozen? 
2. Zijn er landelijk gezien ervaringen opgebouwd met deze manier van werken met 

wijkagenten? 
3. Zo ja zijn hier verslagen en of evaluaties van bekend? 
4. Is bij de indeling van het aantal wijk gebonden agenten gekeken naar het aantal inwoners 

van een Quartier of naar het aantal wijken in dit gebied? 
5. Wij zijn van mening dat een vaste herkenbare wijkagent meer vertrouwen wekt dan een 

wisselende groep agenten, bent u dit met ons eens? 
6. Bent u het met ons eens dat sommige wijken in een Quartier zoveel aandacht vragen dat dit 

ten koste gaat van de overige wijken in dit gebied? 
7. Worden in de vier gebieden politieposten ingericht? 

 
Met vriendelijke groet, 
 

Wiel Hameleers, burgerraadslid 

Jo Smeets, fractievoorzitter 

 



 
 

 


